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The first of September is the beginning of a school year in Russia. Last year I had a special holiday as I went to the fifth form. I got up early in the morning, had my breakfast and put on my new school uniform. My school uniform was a white blouse, black sarafan and white shoes. I took the flowers for my teacher. I went to school with my mother and my friend.
I was happy to meet old and new friends in the schoolyard. We spoke about the summer holidays, about our new teachers and subjects. My classmates and I gave the flowers to the teachers. Then we came to our classroom. It was big and light. Our teacher told us the timetable for the next day. It was Thursday. My mother took a video of the whole day.
Later we arranged a school tea party. At the party we drank tea and hot chocolate, enjoyed cakes, cookies and sweets. We played interesting games and danced to beautiful music. At the end of our party we watched my mum’s video of the first of September. It was a great fun! We were nice, merry and happy. We liked the film very much.
The first of September finished. I went home. I watched TV. At 11 o’clock I went to bed.
Первое сентября – это начало учебного года в России. В прошлом году у меня был особенный праздник, так как я пошла в пятый класс. Я проснулась рано утром, позавтракала и надела мою новую школьную форму. Моей школьной формой были белая блузка, чёрный сарафан и белые туфли. Я взяла цветы для моего учителя. Я пошла в школу с мамой и подругой.
Я была счастлива встретить старых и новых друзей в школьном дворе. Мы разговаривали о летних каникулах, о наших новых учителях и предметах. Мои одноклассники и я подарили цветы учителям. Затем мы пошли в наш класс. Он был большим и светлым. Наш учитель сказал нам расписание на следующий день. Это был четверг. Моя мама снимала на видео весь день.
Позже мы организовали школьное чаепитие. На чаепитии мы пили чай и горячий шоколад, наслаждались тортами, печеньем и конфетами. Мы играли в интересные игры и танцевали под прекрасную музыку. В окончание нашего чаепития мы смотрели мамино видео первого сентября. Было очень весело! Мы были красивые, весёлые и счастливые. Нам очень понравился фильм.
Первое сентября закончилось. Я пошла домой. Я смотрела телевизор. В 11 часов я легла спать.
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